
شهردار صدرا:
حل مشكلات صدرا نيازمند

 عزم ادارى است

ــال از تأسيس  ــت بيش از 12 س با وجود گذش
ــهر همچنان به كمبودهاى  شهر جديد صدرا، اين ش
ــيار ساده  ــت كه برخى از آنان بس عديده اى دچار اس
و كوچك بوده و با يك عزم ادارى قابل حل هستند.

ــدن  ــهردار صدرا درباره رها ش بهزاد پرنيان، ش
ــهر صدرا گفت:  ــروژه ميدان امام رضا در ورودى ش پ
ــم اعتبار در بودجه 1400 براى اين  يك ميليارد و ني
پروژه در نظر گرفته شده كه اكنون در مرحله طراحى 
و انتخاب پيمانكار هستيم و تا پايان سال پروژه انجام 

خواهد شد.
ــهر صدرا  ــورد حذف تابلوى ورودى ش وى در م
ــب و  ــل نصب تابلو مكان مناس ــز توضيح داد: مح ني
ــى و يافتن مكان  ــتانداردى نبود، ما در حال بررس اس
ــتيم كه هم جلوه بصرى داشته و هم از  مناسبى هس
ايمنى كافى برخوردار باشد و ظرف يكى دوماه آينده 

نصب خواهد شد.
ــداث پارك  ــوص تاخير در اح ــان در خص پرني
ــلام كرد:  ــهرصدرا اع ــواده در ميدان فرهنگ ش خان
ــركت عمران صدرا  ــه ملك مورد نظر به ش از آنجا ك
تعلق دارد، شهردارى دو نامه به اين شركت  مبنى بر 
ــهردارى براى تأسيس  واگذارى زمين مورد نظر به ش
پارك خانواده ارسال كرده كه متاسفانه تاكنون پاسخ 
ــهردارى  مثبتى دريافت نكرده ايم. وى اضافه كرد: ش
ــه محض واگذارى زمين، با  ــن آمادگى را دارد كه ب اي
ــب را براى استفاده  ــازى مناس انتقال امكانات، فضاس

شهروندان انجام دهد.
شهردار صدرا در مورد كمبود تابلوهاى راهنمايى 
ــهر صدرا نيز گفت: با تعاملى  ــطح ش و رانندگى در س
ــى داريم به اضافه  ــازمان راهنمايى و رانندگ كه با س
ــيراز  ــتان ش ــوراى ترافيك شهرس مصوبه اى كه از ش
ــت را  ــم، جاهايى كه نياز به نصب تابلو هس گرفته اي
ــان در حال نصب  ــم و به مرور زم ــايى كرده اي شناس

تابلوها هستيم.
وى اضافه كرد: صدرا يك شهر پوياست و مدام در 
حال ساخت و ساز جديد و اضافه شدن خيابانهاست، 
ــود  نمى توان دقيق گفت تا چه زمانى تكميل مى ش
ولى سعى مى كنيم امسال و نيمه اول سال 1401 به 

حدى برسد كه رضايتمندى شهروندان تأمين شود.
ــير  ــاير از مس پرنيان همچنين درباره عبور عش
ــهر صدرا، اين  ــيس ش صدرا تصريح كرد: پيش از تأس
ــاير بوده و اكنون هم در ايام  ــير عبور عش منطقه مس
ــاير از همين مسير عبور مى كنند، ما نمى  كوچ، عش
ــير متعلق به عشاير  توانيم كارى نجام دهيم، اين مس
بوده و اين ما بوده ايم كه سر راه آنها خانه ساخته ايم.

وزير نيرو با تمديد مجوز انتقال 
آب دريا به فارس موافقت كرد

ــان در مجلس  ــيراز و زرق ــده ش فـارس: نماين
ــلامى از موافقت وزير نيرو با تمديد مجوز  شوراى اس

انتقال آب دريا به استان فارس خبر داد.
ــاى  ــت ه ــله نشس ــزى در سلس ــم عزي  ابراهي
دوهفتگى شوراى راهبردى انتقال آب از خليج فارس 
ــود،  ــتان فارس كه در اداره صمت برگزار مى ش به اس
ــتيم،  ــت: طى توافقى كه با محرابيان داش اظهار داش
ــتان فارس  وزير نيرو با تمديد مجوز انتقال آب به اس
ــرط  ــت. وى افزود: وزير نيرو به ش ــت كرده اس موافق
پيشرفت 30درصدى پروژه انتقال آب از خليج فارس 
ــتان فارس، با تمديد يك ساله مجوز تخصيص  به اس
ــيون امنيت  آب موافقت كرد. نايب رئيس اول كميس
ــلامى  ــوراى اس ــت خارجى مجلس ش ــى و سياس مل
ــا انتقال آب در  ــت اصفهانى ها ب ــن از موافق همچني
ــير فارس خبر داد و گفت: طى  خط دوم انتقال از مس
ــتيم، اصفهانى ها از اين امر  ــاتى كه با وى داش جلس
استقبال كردند. عزيزى خاطرنشان كرد: تخصيص ما 
ــعى  ــت كه س از آب دريا 290ميليون متر مكعب اس
ــروژه وزارت نيرو و  ــام پ ــريع در انج ــم براى تس داري
صمت را نيز پاى كار بياريم. وى تاكيد كرد: مشاركت 
ــد كه در  اصفهانى ها در انتقال آب موجب خواهد ش

صرف هزينه ها صرفه جويى شود.

تشخيص بيمارى سالك
با استفاده از هوش مصنوعى

ــتگاهى  ــدند دس ــيرازى موفق ش متخصصان ش
ــالك را  ــارى س ــه بيم ــه در 15 ثاني ــراع كنندك اخت
ــم مبتكران جوان  ــخيص مى دهد. متخصصان تي تش
ــراع كنند كه  ــتگاهى اخت ــدند دس ــيراز موفق ش ش
ــخيص بيمارى سالك را از 48 ساعت به 15 ثانيه  تش
ــم با بيان اين كه تا  ــئول اين تي كاهش مى دهد. مس
پيش از ساخت اين دستگاه مراحل تشخيص تا دو روز 
ــدن زمان تشخيص،  زمان مى برد، گفت: با طولانى ش
بيمارى پيشروى مى كرد و زخم ناشى از آن بر چهره 
ــد. دكتر مجتبى زارع افزود: براى  فرد ماندگار مى ش
ــاخت اين دستگاه بيش از پنج سال متخصصانى از  س
ــته هاى برق، مكانيك و متخصصان انگل شناسى  رش
ــتگاه با هوش  ــلاش كرده اند. وى گفت: در اين دس ت
ــه از جهش هاى مختلف  مصنوعى بيش از 180 نمون
ــالك شناسايى و براى دستگاه تعريف شده  بيمارى س
ــريع بيمارى مى شود.مسئول  ــخيص س كه باعث تش
تيم مبتكران جوان با بيان اين كه، اين دستگاه نمونه 
ــتگاه سريع ترين زمان  خارجى ندارد گفت: با اين دس
ــخيص بيمارى سالك در دنيا به نام ايران به ثبت  تش
ــورت حمايت و راه  ــت. زارع افزود: در ص ــيده اس رس
اندازى خط توليد اين دستگاه، علاوه بر تامين و نصب 
ــتا هاى دور افتاده،  در تمامى مراكز درمانى حتى روس
ــور هاى كه بيمارى سالك در  مى توانيم آن را به كش

آن ها شيوع دارد، صادر كنيم.

مصوبات تعيين استانداران فارس 
و دو استان ديگر ابلاغ شد

ــورى مصوبات مربوط  ــاون اول رييس جمه  مع
ــن افشارچى و  به تعيين محمد هادى ايمانيه، محس
فرهاد زيويار را به ترتيب براى تصدى استاندارى هاى 

فارس، زنجان و لرستان ابلاغ كرد.
ــس جمهورى  ــر، معاون اول ريي ــد مخب   محم
ــادى ايمانيه،  ــن محمد ه ــوط به تعيي مصوبات مرب
ــارچى و فرهاد زيويار را به ترتيب براى  ــن افش محس
ــتاندارى هاى فارس، زنجان و لرستان ابلاغ  تصدى اس
ــم مهرجارى به  ــه  هفت ــرد. هيات وزيران در جلس ك
ــنهاد وزارت كشور با تعيين محمدهادى ايمانيه،  پيش
ــارچى و فرهاد زيويار به ترتيب بعنوان  ــن افش محس

استاندارهاى فارس، زنجان و لرستان موافقت كرد.
ــيد ابراهيم رييسى، رييس جمهورى  آيت االله س
ــه  ــات وزيران به اين س ــاد هي ــه راى اعتم در جلس
ــتاندار گفت: در انجام امور و مسووليت ها مهم اين  اس
ــت هاى نظام و برنامه هاى دولت  ــت كه آثار سياس اس
توسط استانداران در استان ها آشكار و نمايان شود و 
استانداران به عنوان نماينده عالى دولت، نقش بسيار 

مهمى در اجراى سياست ها و پيگيرى امور دارند.
ــائل  وى افزود: به طور طبيعى موانعى در مس
ــتان ها  ــه و اعتبارات در اس ــانى، بودج نيروى انس
ــوكل به خداوند بايد  ــود دارد كه با درايت و ت وج

اين موانع برداشته شود.

 انجام 2 هزار عمل موفق در مركز 
كاشت حلزون شنوايى شيراز

ــون، دو هزار نفر  ــال پيش تاكن فـارس: از هجده س
ــنوايى جنوب كشور در شيراز،  ــت حلزون ش در مركز كاش
ــه از اين تعداد 80  ــت آورده اند ك ــنوايى خود را به دس ش

درصد كودك و سايرين بزرگسال بوده اند.
ــه مدتى از نعمت  ــا همان كودك ترك زبان ك  پارس
ــت حلزون، شنوايى  ــيله كاش ــنوايى محروم بود، به وس ش
ــدرت گويايى او نيز  ــت آورد و به تبع آن ق ــود را به دس خ
ــى را طى كند.  ــت روال طبيعى زندگ ــد و توانس تقويت ش
ــت آوردن قدرت  ــيرين زبان، پس از به دس ــن كودك ش اي
ــنوايى و گويايى با لهجه شيرازى، شعرهاى بيژن سمندر  ش
ــوق پزشكان، تيم  را به گونه اى خواند كه موجب وجد و ش
درمانگر و خانواده خود شد. در مركز كاشت حلزون شنوايى 

در شيراز، خاطرات شيرين ديگرى نيز رقم خورده است.
ــان بوده  كودكانى كه عمل آنها، مقارن با روز تولدش
است و شنوايى اين نعمت ارزنده، هديه روز تولد آنها تلقى 
ــمى،  ــى از خاطرات دكتر بصير هاش ــود. اين ها بخش مى ش
ــيپ گوش و حلق و بينى همچنين مدير مركز كاشت  فلوش
ــيراز است كه تاكنون به همراه  حلزون جنوب كشور در ش
ــت حلزون را با  تيم همكارانش، دو هزار عمل جراحى كاش
ــت. كودكانى كه توسط اين پزشك  موفقيت انجام داده اس
ــتان يا  ــده اند، در حال حاضر دوره دبيرس حاذق درمان ش
ــك چه  ــراى يك پزش ــى كنند و ب ــپرى م ــگاه را س دانش
ــالها، موفقيت آنها را در  چيزى دلپذيرتر از اينكه پس از س

عرصه هاى مختلف مشاهده كند.
اين پزشك متخصص گوش و حلق و بينى مى گويد: 
ــنوا هستند  ــط، از هر يكهزار نفر يك نفر ناش به طور متوس
ــت حلزون پيدا مى كنند اما اگر كودكى در  كه نياز به كاش
ــرايط خاص و معلوليت  ــترى شود يا ش بخش NICU بس
ــمانى داشته باشد، اين ميزان از هر 50 نفر به يك نفر  جس
ــنوايى در بين كودكان داراى  ــيوع ناش ــد چرا كه ش مى رس

معلوليت بيشتر است.
ــنوايى حس  ــه اينكه ش ــاره ب ــمى با اش  بصير هاش
ــت تاثير قرار مى دهد،  ــت چرا كه گفتار را نيز تح برتر اس
مى افزايد: اين موضوع اهميت كاشت حلزون را افزايش مى 
ــان، دو حس از حواس  ــرا اين عمل به طور هم زم دهد، زي

پنج گانه بيمار را به او بازمى گرداند.
ــال پيش درمان ناشنوايان  ــت س به گفته وى، از بيس
به وسيله كاشت حلزون در كشور آغاز شد و از هجده سال 
ــه كار كرد.  ــيوه درمانى آغاز ب ــيراز نيز اين ش پيش در ش
ــيرازى بيان مى كند: تاكنون دو هزار نفر در  اين پزشك ش
ــنوايى خود را به دست  ــيراز به وسيله كاشت حلزون، ش ش
ــايرين  ــن تعداد 80 درصد كودك و س ــد كه از اي آورده ان

بزرگسال بوده اند.
ــه به طور  ــا در كودكانى ك ــى دارد: ام ــار م وى اظه
ــتند و زير دو سال سن دارند، كاشت  مادرزادى ناشنوا هس
ــود البته تا پنج سالگى نيز نتايج  حلزون موثرتر واقع مى ش

خوبى دارد اما قبل از دو سال موثرتر است.
هاشمى تاكيد مى كند: به همين دليل بايد غربالگرى 
ــويم  ــب متوجه ش ــود تا در زمان مناس ــه موقع انجام ش ب
ــه در زمينه  ــمعك يا حلزون دارد ك ــه كودك نياز به س ك
ــود دارد. مدير مركز  ــش 80 درصدى وج ــرى، پوش غربالگ
ــيراز اظهار مى دارد: در سنين بزرگسالى،  كاشت حلزون ش
ــد، طى بازه  ــده باش ــنوا ش ــه فرد بر اثر حادثه ناش چنان چ
ــاله مى تواند براى كاشت حلزون و درمان خود  زمانى ده س
ــت  ــاره به اينكه افرادى از طريق كاش ــدام كند.وى با اش اق
ــوند كه ناشنوايى دوطرفه داشته باشند،  حلزون مداوا مى ش
ــت حلزون به  ــنوايى افراد پس از كاش مى گويد: بازيابى ش
ــد و اگر بيمار معلوليت يا مشكل مغز  ــطح نرمال مى رس س
ــنوايى او نرمال  ــطح كيفى ش ــد، س ــته باش و اعصاب نداش
ــان مى كند: در روند كاشت  ــمى خاطرنش خواهد بود. هاش
حلزون، ارزيابى، شنوايى سنجى گفتار درمانى و كميسيون 
تخصصى جهت عمل جراحى انجام مى گيرد و پس از انجام 
ــه گفتار درمانى به بيمار كمك  عمل، همكاران ما در عرص
ــزون و فرآيند درمان پس از  ــت حل مى كنند بنابراين كاش

آن، يك كار تيمى است.
ــت  ــك بيان مى كند: همچنين پس از كاش اين پزش
ــود،  ــى تا پايان عمر انجام مى ش حلزون، اقدامات توانبخش
ــال بعد از انجام عمل، توانبخشى بسيار مهمتر  البته يك س
ــت و پس از آن، حداقل سالى دو بار، پردازشگر دستگاه  اس

بايد بازبينى شود.
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ــرعت اينترنت و عدم آنتن  مريم مرادى: كاهش س
ــت كه در  ــتان موضوعى اس ــى در برخى از  نقاط اس ده
ــايى  ــال تحصيلى و همزمان با بازگش ــروع س ــتانه ش آس
ــگاه ها و افزايش استفاده از اينترنت مشكل  مدارس و دانش

ساز شده است.
ــتفاده از اينترنت طى دو سال گذشته و با شيوع   اس
ــوزش از راه دور و دوركارى افزايش  ــا و آم ــارى كرون بيم
داشته است كه با توجه به اين امر انتظار مى رفت با پيش 
ــتن شرايط كرونا، زيرساخت هاى لازم در  بينى ادامه داش

اين خصوص تقويت شود.
گرچه افزايش پهناى باند و گسترش شبكه از سوى 
ــتانى براى تقويت و افزايش سرعت اينترنت  مسئولان اس
اعلام شد اما بحث كاهش سرعت اينترنت همچنان ادامه 
دارد. اين موضوع در مواردى منجر به كاهش دسترسى و 
ــده است و جداى از مردم  حتى افت كيفيت آموزش ها ش
ــرعت اينترنت روبرو  ــكل س كه در كارهاى روزمره با مش
هستند در بحث كيفيت آموزش و حتى كسب و كارها نيز 

خلل وارد كرده است 
همچنين برخى از نمايندگان مردم شيراز در مجلس 
ــان داده اند.  ــوع انتقاد و واكنش نش ــبت به اين موض نس
ــتان  ــرعت اينترنت در اس همواره يكى از دلايل كاهش س
ــيراز كم بودن دكل هاى مخابراتى  فارس و حتى شهر ش
ــطح شهر عنوان شده است و بيش از اين مديرعامل  در س
ــت خبرى اعلام كرده بود  مخابرات منطقه فارس در نشس
كه عدم اجازه نصب دكل و كمبود آن در سطح شهر يكى 
ــش آن در  ــرعت اينترنت و عدم پوش ــل كاهش س از دلاي

تمامى نقاط است.
ــاورى اطلاعات  ــركل  ارتباطات و فن همچنين مدي
ــت و گفته بود  ــاره اى داش ــارس نيز به اين موضوع اش ف
ــم بودن  ــاختى به ك ــاى زيرس ــف ه ــى از ضع ــه بخش ك
ــردم اجازه  ــه در اين خصوص م ــا بر مى گردد ك دكل ه
ــكونت خود ــق نزديك به محل س ــب دكل رادر مناط نص

 نمى دهند.

*كاهش سـرعت اينترنت با شـروع مـدارس و 
دانشگاه ها

ــات به   ــر ارتباط ــت در عص ــرعت اينترن ــش س كاه
موضوع اصلى و دغدغه بسيارى از شهروندان تبديل شده 
ــم ها و دانش  ــاس  گزارش ها برخى از معل ــت و براس اس
آموزان براى فعاليت آموزشى و بارگذارى مطالب آموزشى 
ــوع بطبع مى تواند  ــتند و اين موض ــكل مواجه هس با مش

كيفيت آموزش ها را كاهش دهد.
ــن رابطه مديركل ارتباطات و فناورى اطلاعات  در اي
فارس به «افسانه» مى گويد: مشكلاتى با شروع مدارس و 
افزايش ترافيك اينترنت در شيراز براى اپراتور همراه اول 

پيش آمده است كه مخابرات استان پيگير رفع آنهاست.
ــيراز و زرقان در  ــردم ش ــادرى، نماينده م ــر ق جعف
ــلامى كه بيش از اين در توئيت خود  ــوراى اس مجلس ش
ــود و گفته بود  ــاد كرده ب ــع اينترنت انتق ــبت به وض نس
ــه در حوزه ارتباطات و فناورى  « برخى تصور مى كنند ك
اطلاعات وضع شيراز و فارس از نظر شاخص هاى ارتباطى 
ــهر شيراز،  ــت. اينها نمى دانند كه ما در ش گل و بلبل اس
ــتان ها و بخش هاى اطراف آن هم مشكل داريم چه  دهس
رسد به دهستان ها، بخش ها و شهرستان هاى دورافتاده!!»
فاصلـه  و  مخابـرات  زيرسـاختى  *مشـكلات 

دكل ها 
قادرى در گفتگو با «افسانه» در رابطه با اين موضوع 
ــفانه در جاهايى از سطح شهر فاصله دكل  مى گويد: متاس
ــرعت و  ــت كه اين موضوع منجر به كاهش س ها زياد اس
ــت BTS درون  ــود و نياز اس ــب مى ش آنتن دهى مناس
شهرى و برون شهرى افزايش پيدا كند تا وضع بهتر شود.

وى با بيان اينكه همچنين در روستاها نيز مشكلات 
ــد: بايد ارتباط  ــراز مى كن ــت داريم، اب ــى و اينترن ارتباط
ــترده شود اما در هيچكدام از روستاها فيبر  فيبرنورى گس
ــاخت ها هسيم.  ــعه در زيرس نورى نداريم و نيازمند توس
ــادرى با بيان اينكه مخابرات و مجموعه همراه اول وضع  ق
خوبى ندارد و مشكات جدى دارد ، تصريح مى كند: بايد در 
اين زمينه كار جدى شود تا بتوان  اين مشكل را در فارس 
ــر قبل و فعلى تذكر نيز  ــل  كرد و در اين رابطه به وزي ح
ــكلات را حل كنيم. مشكل بيشتر  داده ايم تا بتوانيم مش
زيرساختى است و به طرح صيانت از اينترنت و محدويت 

اينترنت ارتباطى ندارد 
ــى و در  ــرح در مرحله بررس ــن ط ــه گفته وى اي ب

كمسيسيون مشترك است و هنوز اجرايى نشده است
* مشـكل پوشـش اينترنت در مناطق شيراز با 

افزايش سايت برطرف مى شود

همچنين فرشيد ايزدى مدير عامل مخابرات منطقه 
فارس در رابطه با مشكلات و وضعيت زيرساخت اينترنت 
ــتان مى گويد« در راستاى افزايش پهناى باند دكل  در اس
ــوژى آورديم  ــل جديد تكنول ــش داديم و نس ــا را افزاي ه
ــد افزايش پيدا كرد اما  ــل پهناى بان كه با ارتقاى اين نس
ــافت و برد دارد  ــى با مس افزايش پهناى باند رابطه عكس
ــافت اينترنت كاهش پيدا كرد و با  كه در نتيجه برد و مس
ــت ــن دكل ها فضاى خالى به وجود آمد كه ممكن اس اي

 پوشش دهى و اينترنت را ضعيف كند».
ــوع و پر كردن  ــى دهد: براى اين موض ــه م وى ادام
ــه مجوزها با  ــت ك ــا نياز به دكل هاى جديد اس ــن فض اي
ــادر و همچنين در  ــا و ارگان ها ص ــازمان ه ــكارى س هم
ــتقرار  ــت كه براى اس ــن بخش همراهى مردم لازم اس اي
ــان اينكه برخى از  ــزات همكارى كنند. ايزدى با بي تجهي
ــزات داريم و چون تجهيزات  ــتان كمبود تجهي مناطق اس
بيشتر وارداتى است به دليل وجود تحريم ها  اين موضوع 
ــى از مناطق مانند  ــود اما در برخ ــختى انجام مى ش به س
ــهيد آقايى تجهيزات آماده  ــار مهدى و ش محلاتى، كوهس
ــردم همكارى كنند  ــت و دكل داريم اما بايد م ــب اس نص
ــش ها  ــب دكل بدهند و به همين دليل پوش ــازه نص و اج
ــت. به گفته مديرعامل مخابرات  ــده اس ــكل ش دچار مش
ــيراز نيز صحبت هاى نماينده  منطقه فارس در  اطراف ش
ــتيم  و در اين مناطق  ــيراز در مجلس موافق هس مردم ش
ــيراز كشيده شود و در  نيز بايد فيبر نورى براى اطراف ش
نقاط روستايى براى اينكه فيبر نورى كشيده شود نيازمند 
ــه مسير شاهپور جان، سياخ  ــت كه س تامين نقدينگى اس
ــورى دارند و به  ــرخى نياز به فيبر ن دارنگون و كهمره س
ــود  ــوى وزارتخانه انجام ش ــض اينكه ابلاغيه آن از س مح
ــكلات اين  ــود و مى توان مش ــيده مى ش فيبر نورى كش
ــق را برطرف كرد. ايزدى با بيان اينكه در اين زمينه مناط

 سازمان ها، شهردارى ها و مردم بايد همكارى كنند و در 
ــال 1401 در اين خصوص و پوشش بيشتر 99 سايت  س

جديد را در شهر شيراز خواهيم داشت.

گزارش
واكاوى «افسانه» از سرعت پايين اينترنت و قطع يكباره مكالمه در سطح شهر شيراز

مشترك مورد نظر در دسترس نبود، نيست و نخواهد بود
* نماينده شيراز: در مكان هايى از سطح شهر فاصله دكل ها زياد است كه اين موضوع منجر به كاهش سرعت و آنتن دهى مناسب مى شود 

* بايد ارتباط فيبرنورى گسترده شود اما در هيچكدام از روستاها فيبر نورى نداريم و نيازمند توسعه در زيرساخت ها هستيم
* مديرعامل مخابرات منطقه فارس: در مناطق روستايى شاهپورجان،سياخ دارنگون، كوهمره سرخى نياز به فيبر نورى است كه با تامين و ابلاغيه وزارت خانه اجرايى مى شود
* در مناطقى مانند محلاتى، كوهسار مهدى و شهيد آقايى تجهيزات سايت آماده نصب است و دكل داريم اما بايد مردم همكارى كنند و مجوز نصب دكل داده شود

ــيراز و  ــهردار ش ــى با حضور ش ــتى صميم نشس
ــتان فارس در دفتر  ــناد و املاك اس مديركل ثبت اس

شهردار برگزار شد.
ــانى شهردارى شيراز،  به گزارش پايگاه اطلاع رس
ــيراز در اين نشست  ــان اصنافى، شهردار ش سيد احس
ــهردارى از قديمى ترين  ــناد و ش گفت: اداره ثبت اس
ــهرى هستند كه همكارى هرچه  پايه هاى مديريت ش

بيشتر آنها سبب رضايت بيشتر مردم مى شود.
ــم ادبيات خود را به  ــه داد: هرچه بتواني وى ادام
ــردرگمى  ــر نزديك كنيم، مردم كمتر دچار س يكديگ

خواهند شد.
ــاره به موضوعاتى  ــهردار شيراز همچنين با اش ش
ــناد پروژه هاى مشاركتى، املاك فاقد سند و  نظير اس
مشاعى اظهار داشت: همكارى شهردارى با اداره املاك 
و اسناد بسيارى از اين مشكلات را مرتفع خواهد كرد.

ــه ميان  ــد تفاهم نام ــه عق ــاره ب ــى با اش اصناف
شهردارى شيراز و اداره كل ثبت اسناد و املاك استان 
فارس عنوان كرد: لازم است تفاهم نامه همكارى ميان 

شهردارى شيراز و اداره كل ثبت اسناد و املاك استان 
فارس هرچه زودتر منعقد شده تا بسيارى از مشكلات 

ــود. وى همچنين متذكر شد: با عقد  ــته ش مردم كاس
ــن تفاهم نامه از مواردى نظير مكاتبات زائد و موازى  اي

كارى جلوگيرى خواهد شد.
ــناد و  ــمى، مديركل ثبت اس ــدى هاش ــيد مه س
ــا تاكيد بر  ــت ب ــتان فارس نيز در اين نشس املاك اس
ــگى اداره ثبت اسناد و املاك با  تعامل خوب و هميش
ــيراز گفت: شهر شيراز با جمعيت نزديك  شهردارى ش
ــدن  ــمت الكترونيكى ش ــه دو ميليون نفر بايد به س ب

حركت كند.
وى ادامه داد: در اين راستا از ظرفيت هاى ايجاد 

شده با تعامل دو طرف مى توان بهره گرفت.
ــناد و املاك استان فارس بيان  مديركل ثبت اس
ــيراز  ــهردارى ش ــت: آماده تعامل و همكارى با ش داش
ــات الكترونيكى  ــناد و خدم در زمينه هاى املاك، اس

هستيم.
ــم نامه همكارى  ــمى در خصوص عقد تفاه هاش
ــناد  ــت اس ــيراز و اداره كل ثب ــهردارى ش ــان ش مي
ــا نهايى و  ــرد: ب ــح ك ــارس تصري ــتان ف ــلاك اس و ام
ــيارى از مشكلات ــدن اين تفاهم نامه بس عملياتى ش

 حل خواهد شد.

شهردار شيراز:
عقدتفاهم نامه ميان شهردارى و اداره ثبت اسناد بسيارى از مشكلات را مرتفع مى كند

عضو شوراى اسلامى شهر شيراز:

شهردارى شيراز سه برابر ساختار ادارى، نيروى مازاد دارد
ــوراى  ــيون برنامه  و بودجه و امور حقوقى ش ايرنـا: رئيس كميس
ــيراز گفت:هم  اكنون شهردارى شيراز بيش از سه برابر  اسلامى شهر ش
چارت ابلاغى نيروى مازاد دارد و همين مسئله موجب افزايش هزينه ها 
ــده است. سيد ابراهيم حسينى اظهار كرد: شوراى ششم بحث نيروى  ش
ــتوركار قرار داده  ــات مهم در دس ــوان يكى از موضوع ــانى را به عن انس
ــور و ضرورت  ــرايط كنونى كش ــت، حذف نيروى مازاد با توجه به ش اس
ــتغالزايى، كار خداپسندانه و صحيحى نيست. وى ادامه داد:معتقديم  اش
ــجم و در  ــظ كنيم و با مديريت منس ــهردارى را حف ــاى فعال ش نيروه
ــيل آنها براى افزايش  ــوابق و توانمندى هاى افراد از پتانس نظرگرفتن س
ــى جامعه بهره  ــطح رفاه عموم ــه مردم و بالا بردن س ــانى ب خدمات رس
ــيون برنامه  و بودجه و امور حقوقى شوراى اسلامى  ببريم. رئيس كميس
ــوراى پنجم با  ــيراز ادامه داد:تطبيق دادن برنامه پنج ساله ش ــهر ش ش
راهبردهايى كه در برنامه بيست ساله در نظر گرفته شده است مهمترين 

هم و غم اين كميسيون در شرايط كنونى است. 
ــى موارد  ــم در برخ ــوراى شش ــد كه ش ــزود: هرچن ــينى اف حس
ــم اندازها و اولويت هاى متفاوتى نسبت به شوراى پنجم دارد اما اگر  چش
قرار بود اعضاى شوراى پنجم فعاليت هاى خود را ادامه بدهند قطعا آنها 
ــده را انجام مى دادند و تغييراتى را  هم اين بازنگرى در برنامه مصوب ش

در برنامه اعمال مى كردند. 
*تنظيم بودجه مطابق با برنامه 

وى بيان كرد: همچنين در كميسيون در حال بررسى اين موضوع 
ــتيم كه  شهردارى با بودجه شش هزارو 160 ميليارد تومانى كه در  هس
اختيار دارد تا چه اندازه مى تواند به تأمين بودجه هاى لازم براى اجراى 

برنامه ها و پروژه ها بپردازد و درآمدزايى كند.
ــت: بنابراين ما با ارزيابى ميزان درآمد و هزينه   ــينى بيان داش حس
ــهردارى در نظر داريم كه  بودجه و برنامه را به هم  بخش هاى مختلف ش

نزديك كنيم و بودجه را مطابق با برنامه تنظيم كنيم.
ــيراز گفت: در حال حاضر نرم افزارى  عضو شوراى اسلامى شهر ش

راه اندازى شده كه از طريق آن مى توانيم برنامه را با بودجه تطبيق دهيم 
ــته شود. البته در سال 1401 مى توانيم از  تا بودجه بر مبناى برنامه بس

اين نرم افزار بهره ببريم.
ــه كرد: ثبت دقيق اطلاعات مربوط به طرح ها و برنامه ها  وى اضاف
ــده در اين نرم افزار به ما اين امكان را  و كنترل بودجه تخصيص داده ش
مى دهد كه به طور دائم بر روى كاركرد مالى نظارت و مديريت دقيق و 
ــته باشيم تا منابع تخصيص داده شده كاملا در مسير هدف  كاملى داش

تعيين شده مصرف شود و در اين بين انحرافى رخ ندهد.
*نرم افزار املاك شـهردارى نيازمند به روزرسانى و ارتباط با 

نرم افزار حوزه مالى
ــهردارى گفت: شهردارى  ــامانه املاك ش ــينى با اشاره به س حس
ــزار موجبات افزايش درآمدها،  ــزارى در اختيار دارد كه اين نرم اف نرم اف
ــانى به مردم را  ــفافيت و افزايش خدمات رس كاهش هزينه ها، ايجاد ش
فراهم مى كند. البته اين سيستم نياز به روزرسانى دارد و همچنين بايد 

بين اين نرم افزار با نرم افزار حوزه مالى ارتباط برقرار شود.
ــيراز اظهار داشت: در تلاش هستيم  ــوراى اسلامى شهر ش عضو ش
كه اين ارتباط را در حوزه برنامه ريزى برقرار كنيم تا بتوانيم صفر تا صد 
عمليات مالى از نقطه اول تا نقطه پايان را از طريق اين نرم افزار پيگيرى 
كنيم. همان طور كه گفتم اين نرم افزار نقش مهمى در ايجاد شفافيت و 

صيانت هوشمند از املاك و مستغلات شهردارى دارد.

مشاركت بيش از 12 هزار نفر در انتخابات نظام مهندسى فارس
ــتان فارس  ــى اس ــات هيئت مديره نظام مهندس ــن دوره انتخاب نهمي
ــكل الكترونيك برگزار شد كه با مشاركت  ــر كشور و به ش همزمان با سراس
بالاى اعضاى اين سازمان همراه بود.براساس صورتجلسه پايانى اين دوره از 
انتخابات، از مجموع 27 هزار و 89 عضو سازمان نظام مهندسى فارس، 12 
ــركت كردند. مشاركت گسترده  هزار و 621 نفر در اين دوره از انتخابات ش
ــى فارس در حاليست كه  ــان در نهمين دوره انتخابات نظام مهندس مهندس
دوره هشتم، اين انتخابات با مشاركتسه هزارو 870 نفر از اعضا، برگزار شده 
ــان، مهرداد خواجه پور،  ــمارش آراء، هادى بياتى، محمد بن بود. در پايان ش
ــت فروش، امير اوجى و ستار خورشيدى در رشته عمران، سعيد  ياسر پوس
جعفرزاده در رشته نقشه بردارى، مجتبى زوربخش در رشته ترافيك، طاهره 
ــته معمارى، جعفر ضابطيان  ــارا كبيريان مقدم در رش نصر، عليرضا زارع، س
ــيدى و اميرحسين قيصرى در رشته برق  ــته شهرسازى، رضا خورش در رش
ــته مكانيك، حائز بيشترين تعداد آراء شدند. براساس  و هادى تدين در رش
قانون تعداد اعضاى هيئت مديره سازمان نظام مهندسى استان فارس شامل 
ــته عمران، يك نفر نقشه بردارى، يك نفر  ــكل از شش نفر رش 15 نفر متش
ترافيك، سه نفر رشته معمارى، يك نفر رشته شهرسازى، دو نفر رشته برق 

و يك نفر رشته مكانيك است. بعد از پايان انتخابات و اعلام نتايج، كانديداها 
ــت تا اعتراض و شكايت احتمالى خود را اعلام  پنج روز فرصت خواهند داش
ــتگاه نظارت، طى هفت  كنند و بعد از پايان اين مهلت، هيئت اجرايى و دس

روز به شكايات رسيدگى مى كنند.
*انتخابات نظام مهندسـى سـاختمان فارس با مشـاركت 46 

درصدى برگزار شد
ــازى فارس و رئيس دستگاه نظارت بر انتخابات   مدير كل راه و شهرس
ــتان گفت: اين  ــاختمان اين اس ــى س ــازمان نظام مهندس ــات مديره س هي
ــازمان  ــاركت 46 و 59 صدم درصدى اعضاى اين س انتخابات جمعه با مش
ــد. روابط عمومى اداره كل راه و شهرسازى فارس در گزارش خود  برگزار ش
ــى  به نقل از جعفر زاهدى افزود: 27 هزار و 89 نفر از اعضاى نظام مهندس
ــركت در انتخابات بودند كه از اين ميان 12 هزار  ــاختمان فارس واجد ش س
ــركت كردند. وى ادامه داد: مشاركت در انتخابات اين  و 621 نفر در اين ش
ــتم) كه 12 و 9 دهم درصد بوده رشد  ــبت به دوره قبل (دوره هش دوره نس
ــاس گزارش  ــت: بر اس ــان مى دهد. زاهدى اظهار داش 350 درصدى را نش
ــه اجرايى قانون  ــاده 69  آيين نام ــتناد م ــه هيات اجرايى و به اس دبيرخان

ــركت كنندگان در اين  ــاختمان، از مجموع ش ــى و كنترل س نظام مهندس
ــت انتخاباتى پانزده نفر به عنوان عضو اصلى و هفت نفر به عنوان عضو  رقاب

على البدل انتخاب شدند.


